

No. 31490

**UNITED NATIONS
and
GERMANY**

Agreement regarding the first session of the Conference of the Parties to the United Nations Framework Convention on Climate Change (with annexes). Signed at Geneva on 24 January 1995

Authentic texts: English and German.

Registered ex officio on 24 January 1995.

**ORGANISATION DES NATIONS UNIES
et
ALLEMAGNE**

Accord concernant la première session de la Conférence des Parties à la Convention-cadre des Nations Unies sur les changements climatiques (avec annexes). Signé à Genève le 24 janvier 1995

Textes authentiques : anglais et allemand.

Enregistré d'office le 24 janvier 1995.

[TRADUCTION — TRANSLATION]

AGREEMENT¹ BETWEEN THE UNITED NATIONS AND THE GOVERNMENT OF THE FEDERAL REPUBLIC OF GERMANY REGARDING THE FIRST SESSION OF THE CONFERENCE OF THE PARTIES TO THE UNITED NATIONS FRAMEWORK CONVENTION ON CLIMATE CHANGE

ACCORD¹ ENTRE L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES ET LE GOUVERNEMENT DE LA RÉPUBLIQUE FÉDÉRALE D'ALLEMAGNE CONCERNANT LA PREMIÈRE SESSION DE LA CONFÉRENCE DES PARTIES À LA CONVENTION-CADRE DES NATIONS UNIES SUR LES CHANGEMENTS CLIMATIQUES

Not published herein in accordance with article 12 (2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

¹ Came into force on 24 January 1995 by signature, in accordance with article 13 (2).

¹ Entré en vigueur le 24 janvier 1995 par la signature, conformément au paragraphe 2 de l'article 13.